
Referat bestyrelsesmøde den 18.august 2020

Deltagere: Jan-Ole, Flemming, Heidi, Karna, Per, Peder Hansen (Lejerbo) og varmemester Helle (VM)

Fraværende: Lennart

Referat fra mødet den 16. juni 2020 blev godkendt

Orientering fra varmemester.

Bolig 76 er udlejet pr. 15/9. Bestyrelsen mangler en indflytningsmappe, således, at vi kan se hvad beboerne 
får udleveret. Peder Hansen lovede at sende en til Jan-Ole. 

Jan-Ole går på ”visit” når de nye er flyttet ind.

Rotteplan. Der ligger en plan, Helle kan ikke forstå, at der ikke er blevet fulgt op på den. Tømre Niels 
Vilhelmsen er gået i gang med at tjekke husene for spor af rotter, usikkerhed om hvilke række han er nået 
til. Helle tjekker op på hvor langt han er kommet. I hus 110 er der fjernet en rotterede.

Helle og gartneren går rundt den 2. september for at gennemgå hække. Helle vil også se efter tegn på 
rotter.

Der er efterspørgsel på farvekoden på maling til skurene.

Orientering fra formanden

Jan-Ole har den 18. august været til møde om fremtidige udlejningsregler, disse skal godkendes af 
kommunalbestyrelsen.

Intet nyt fra TDC. På næste møde har vi indbudt Jesper Christensen fra Aarhus Bolignet til at fortæller om 
deres produkt.

Gennemgang af Råderetskataloget og Vedligeholdelseskataloget. 

Flemming gennemgår Vedligeholdelseskataloget og Jan-Ole Råderetskataloget, får tilsendt den fra 
Dammene.

Jan-Ole og formand i Lunden Brian, skal holde møde om Røde solceller på tagene og om der skal ændres i 
lokalplanen. Jan-Ole skriver til kommunen om dette.

Pkt. 4 og 5 intet

Næste møde 15. september 

Mad: Per

Hilsen

Karna


